No.: 131

Tack Ching Girls' Secondary School 2025-2026

Inter-school Speaking Examination Practice

28th October, 2025

Dear Parents/ Guardians,

To improve students' speaking skills and get them prepared for the upcoming HKDSE Paper 4, the English department has organized an inter-school speaking examination practice with Kwai Chung Methodist College and TWGHs S. C. Gaw Memorial College. The details of the practice are as follows:

Activity:	Inter-school Speaking Examination Practice			
Date:	11 th November, 2025 (Tuesday)			
Location: Kwai Chung Methodist College Lai Yiu Estate, Kwai Chung, N.T.				
Gathering Time & Place:	School cover playground at 3:30p.m.			
Dismissal Time & Place:	nissal Time & Place: Kwai Chung Methodist College at 6:00p.m.			
Teachers-in-charge:	Ms. Koo Ho Fun, Ms. Wong Yuen Ching, Ms. Chow Po Ying, Ms. Alena Kuptsevich & Ms. Tai Yin Na			
Remarks: Please wear proper school uniform.				

Please complete the reply slip and return it to the subject teachers by 31thOctober, 2025, and remind your daughter to attend the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to contact the teachers-in-charge at 2729 3211.

Yours faithfully,

Carol Chung
Principal
Reply Slip
No.: 131
October, 2025
Dear Principal,
I read in the acknowledgement of the above notice in connection with the Inter-school Speaking Exam Practice and the relevant arrangements. My daughter will participate in the practice and I will remind her to attend it punctually.
Name of student:
Class & Class No.:
Signature of Parent/Guardian:
Name of Parent/Guardian:
Phone number of Parent/Guardian:
Phone number of student:

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)

編號:131

編號:131

德貞女子中學二零二五至二零二六年度 英文科活動「聯校英語口語考試訓練」通告

敬啟者:

為了幫助學生準備香港中學文憑考試卷四,提升學生的英語說話能力,本校英文科組與 葵涌循道中學及東華三院吳祥川紀念中學合辦聯校英語口語考試訓練,詳情如下:

葵涌循道中學及東華	三院吳祥川紀念中學合辦聯校英語口語考試訓練,詳情如下:					
活動項目:	聯校英語□語考試訓練					
日 期:	2025年11月11日 (星期二)					
地 點:	葵涌循道中學					
集合時間及地點:	集合時間及地點: 下午 3:30 於學校有蓋操場					
解散時間及地點:	下午 6:00 於葵涌循道中學					
負責老師:	古浩芬老師、王婉靖老師、周寶瑩老師、戴燕娜老師、 外籍老師 Ms. Alena Kuptsevich					
備 註:	請穿著整齊校服					
請著 貴子女於 <u>10 月 31 日或之前</u> ,把回條交回負責老師,並請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題,請致電 2729 3211 與負責老師聯絡。 此致 學生家長						
	德貞女子中學校長					
	謹啟					
二零二五年十月二十八日						

本人已知悉小女將會參加「聯校英語口語考試訓練」練習,並會提醒小女準時出席。

此覆

敬覆者:

德貞女子中學校長

中	_級	斑	號	學生	:	
	學生	家長 / 蜸	護人	簽署	:	
	學生	家長 / 監	證美人	姓名	:	
	學生	家長 / 蜸	護人	電話	:	
			學生	電話	:	

二零二五年____月___日